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Oœwiadczenie skierowane do ministra spraw wewnêtrznych i administracji Jerzego Millera

Szanowny Panie Ministrze!
Zwracaj¹ siê do mnie przedstawiciele w³adz gminnych w sprawie dróg, które nie zosta³y objête uw³a-

szczeniem w chwili reformy samorz¹dowej w 1999 r. Drogi nie zosta³y objête uw³aszczeniem przez sa-
morz¹d terytorialny, poniewa¿ wczeœniej nie mia³y statusu dróg publicznych i choæ w ewidencji
gruntów i budynków by³y ujête jako drogi, w ksiêgach wieczystych pozostawa³y w³asnoœci¹ osób pry-
watnych. Problem polega na tym, ¿e dojazd tymi prywatnymi drogami by³ uwzglêdniany w postêpowa-
niach inwestycyjnych i w tej chwili s¹ nieruchomoœci, które nie maj¹ innego po³¹czenia z sieci¹ dróg
publicznych. Z perspektywy samorz¹du jedynym sposobem w³¹czenia tych dróg do sieci jest ich naby-
cie od obecnych prywatnych w³aœcicieli po ¿mudnych negocjacjach.

Proszê o informacjê, jak w opinii Pana Ministra mo¿na rozwi¹zaæ problem komunalizacji dzia³ek za-
jêtych pod drogi niezaliczone do kategorii dróg publicznych, ale spe³niaj¹ce analogiczne funkcje.

Z wyrazami szacunku
Ireneusz Niewiarowski




